
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 5 februari 2020 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson,  
1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  

 
5. Ekonomi 

Jan-Olov gick igenom bokslutet. Vi har fått ett lägre driftbidrag 2019 vilket dragit ner budgeten. 
Räkenskapsåret slutade med ett minus på 11442,19 av en budget på 215 068,74kr. Vårt eget kapital 
uppgår till 21310,91.  
Mats informerar att vi troligen har möjlighet att vara med och hjälpa till på travets dag i augusti, då 
kanske vi kan få in lite pengar.  
Det är också dags att förnya lite sponsorskyltar vilket bör ge lite inkomst.  
 

6. Läget för lagen 
A-laget spelar futsal för fullt under vintern. De har deltagit i flera cuper. Vi har en trupp på ca 30 spelare i 
dagsläget. I februari börjar utomhusträningen.  
 
Ungdomslaget kommer räknar med att börja träna när det blir spelbart på våra gräsplaner. I år är det 
5-manna spel som står på agendan.  

 
7. Container 

Jan-Olof kollar om vi kan få ett bättre pris på metallåtervinningscontainern än tidigare.  
 

8. Årsmöte 
 25/2 18.30 på Fridhemsskolan. Jan-Olov bokar matsalen och skriver kallelse på hemsidan.  
 

9. Nästa möte  
Ordförande kallar till nästa möte under januari.  
 

10. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


